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PROTOKÓŁ Nr LVIII/2014 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 30 września 2014 roku 
 
Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1630 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady Pani Maria 
Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po czym stwierdziła na 
podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Na sesji obecnych było 12 radnych, nieobecni radni: Marta Baryłka, Zofia Skóra, 
Patryk Szczygieł. 
Ponadto w obradach uczestniczyli: Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec oraz Sołtysi Gminy Ogrodzieniec. 
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski wniósł o poszerzenie porządku obrad o 
uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Zawierciańskiego na realizację 
zadania publicznego związanego z budową chodnika wzdłuż ulicy Turystycznej w 
miejscowości Kiełkowice oraz przekazaniem na ten cel materiałów budowlanych. 
Już wcześniej z funduszu soleckiego zakupiona została kostka brukowa oraz krawężniki  
i obrzeża na chodnik. Ulica Turystyczna w Kiełkowicach jest droga powiatowa, dlatego 
potrzebne będzie zawarcie z Powiatem Zawierciańskim umowy w sprawie budowy chodnika i 
przekazania na ten cel materiałów budowlanych w postaci:  
- Kostki brukowej betonowej Holland 6 cm – 235m2 
- Kostki brukowej betonowej Holland 8 cm – 40m2 
- Krawężników 100 x 30 x 15 – 90mb 
- Obrzeży 100 x 20 x 6 – 80mb 
Wartość pomocy rzeczowej w wysokości: 8 954,20 zł . 
 
Projekt uchwały były omawiane na posiedzeniu Komisji Rady gdzie zyskał pozytywną 
opinie.  

Porządek obrad z powyższymi zmianami został przyjęty przez radnych jednogłośnie 12 
głosami i przedstawiał się następująco; 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Ogrodzieniec na lata 2014 – 2020. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Zawierciańskiego 

na realizację zadania publicznego związanego z budową chodnika wzdłuż ulicy 
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Turystycznej w miejscowości Kiełkowice oraz przekazaniem na ten cel materiałów 
budowlanych 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach dochodów i wydatków w budżecie Gminy 
Ogrodzieniec na 2014 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2014 - 2023. 

9. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
10. Wnioski i oświadczenia.  
11. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Protokół Nr LVII/2014 z sesji Rady z dnia 10 września 2014r. zostały przyjęty przez radnych 
bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych. 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał  

Zakończył się cykl spotkań sołeckich w sprawie rozdysponowania funduszu sołeckiego na rok 
2015.Zebrania odbyły się we wszystkich sołectwach. Do gminy wpłynęły wszystkie wnioski 
w terminie ustawowym i do przyszłorocznego budżetu gminy zadania zaproponowane w 
ramach funduszy sołeckich zostaną wprowadzone.  
 
16 września odbył się przegląd gwarancyjny ul Olkuskiej. Obecni byli przedstawiciele 
inwestora , właścicieli drogi oraz przedstawiciele gminy. Zgłaszane były problemy przez 
mieszkańców i radnych dot. studzienek ściekowych. Problemy i usterki w ramach gwarancji 
będą usunięte.  
 
16 września – Perła Jury – Rada Programowa rozpatrywała wnioski konkursowe w ramach 
projektów unijnych – były to już ostatnie wnioski. Nasza gmina złożyła wnioski odnowa wsi 
– przebudowa ul. Zamkowej w Podzamczu , wniosek zaopiniowano pozytywnie i jeśli Urząd 
marszałkowski bo on formalnie rozpatruje, po wcześniejszym zaopiniowaniu przez Radę 
Programową i jeśli pozytywnie rozpatrzy to na wiosnę ruszą prace  
 
20 września odbyły się uroczystości związane z jubileuszem 50-lecia Koła Łowieckiego 
„Antylopa” w Chechle. Koło Antylopa ma swoje łowiska na części terenu gminy 
Ogrodzieniec, sąsiadującej z gminą Klucze. 
 
27 września w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury odbyła się uroczysta inauguracja I roku 
akademickiego 2014/2015 Uniwersytetu Dziecięcego w Ogrodzieńcu. Organizatorami 
przedsięwzięcia są Wyższa Szkoła Biznesu w Dąbrowie Górniczej oraz MGOK w 
Ogrodzieńcu . Uroczystość swoją obecność zaszczycili władze i koordynatorzy UDO z WSB 
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w Dąbrowie Górniczej, władze samorządowe Gminy Ogrodzieniec, Dyrektor MGOK w 
Ogrodzieńcu, a przede wszystkim tegoroczni studenci i ich rodzice. 
 
Minęło 85. lat od chwili powstania Ochotniczej Straży Pożarnej w Ryczowie. Z tej okazji w 
sobotę, 27 września br. odbyły się uroczystości związane z obchodami jubileuszu jednostki, w 
których uczestniczyli strażacy gminnych jednostek, zaproszeni goście oraz społeczność 
ryczowska. 
 
29 września nastąpiło przekazanie firmie, która wygrała przetarg, terenu pod budowy ul. 
Krótkiej w Fugasówce - 20 listopada planowane zakończenie prac 
W połowie września br. rozpoczęto zadanie pn. „Budowa zatoki autobusowej w ciągu drogi 
wojewódzkiej 790 w miejscowości Giebło Kolonia”. Termin zakończenia 
budowy- 5 listopada br. 
 
Bank Gospodarki Żywnościowej w Częstochowie posiada spore zapasy żywności i w dniu 9 
października zostanie udziela pomoc żywnościowa mieszkańcom naszej Gminy. Burmistrz 
zwraca się z prośbą do sołtysów i radnych o przekazanie informacji potrzebującym rodzinom 
- będzie sporo warzyw i owoców do wydania w Ogrodzieńcu przy starym przedszkolu zaś w 
sołectwach  w  remizach  OSP.  Prośba  o  kontakt  sołtysów  i  radnych  z  OPS  w  Ogrodzieńcu  
celem ustalenia listy rodzin potrzebujących. Żywności będzie dużo, ale gdyby były dalsze 
zapotrzebowania to przekazana zostanie kolejna transza żywności.  
 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Ogrodzieniec na lata 2014 – 2020. 
 
Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawiła Pani Dorota Słodek - Kierownik 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu, która między innymi powiedział: 
„Jednym z podstawowych narzędzi realizacji lokalnej polityki społecznej jest strategia 
rozwiązywania problemów społecznych. Obowiązek jej opracowania wynika z art. 17 ust.1 
pkt 1 ustawy o pomocy społecznej, zgodnie z którym do zadań własnych gminy o charakterze 
obowiązkowym należy opracowanie i realizacja gminnej strategii rozwiązywania problemów 
społecznych ze szczególnym uwzględnieniem programów pomocy społecznej, profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych i innych, których celem jest integracja osób i rodzin 
z grup szczególnego ryzyka. Strategia rozwiązywania problemów społecznych zawiera w 
szczególności: diagnozę sytuacji społecznej; prognozę zmian w zakresie objętym strategią; 
określenie: celów strategicznych projektowanych zmian, kierunków niezbędnych działań, 
sposobu realizacji strategii oraz jej ram finansowych, wskaźników realizacji działań.  
Strategia rozwiązywania problemów społecznych zorientowana jest na rozszerzenie i 
pogłębienie form pracy socjalnej, współpracę z różnymi instytucjami i organizacjami 
pozarządowymi zajmującymi się pomocą społeczną w gminie oraz instytucjami działającymi 
w szerszym obszarze polityki społecznej jak: edukacja, ochrona zdrowia, bezpieczeństwo 
publiczne, pomoc osobom niepełnosprawnym, zapobieganie wykluczeniu społecznemu. 
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Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski dla uzupełnienia podał - Strategia rozwiązywania 
problemów społecznych opracowana została przez Regionalny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w Częstochowie. Określa ona potrzeby oraz kwalifikuje na przyszłość zadania do wykonania 
celem rozwiązania tych problemów Dokument ten pomocny będzie przy staraniach gminy o 
pozyskiwanie zewnętrznych źródeł finansowania - środków unijnych na pomoc społeczną. 
  
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVIII/437/2014  
  
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Zawierciańskiego 
na realizację zadania publicznego związanego z budową chodnika wzdłuż ulicy 
Turystycznej w miejscowości Kiełkowice oraz przekazaniem na ten cel materiałów 
budowlanych 
  
 
Projekt uchwały omówiony został na początku sesji przez Burmistrza podczas zgłaszania 
wniosku poszerzenie porządku obrad. 
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVIII/438/2014 
 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach dochodów i wydatków w budżecie 
Gminy Ogrodzieniec na 2014 rok.  
  
Projekt uchwały wrz z autopoprawka został omówiony przez Panią Annę Kuźniak Skarbnika 
Gminy, szczegóły podane przez Skarbnika patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały 
w sprawie zmiany w planach dochodów i wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 
2014 rok.  
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lviii_437_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lviii_438_2014.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVIII/439/2014 
 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2014 - 2023. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy – szczegóły podane przez 
Skarbnika - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVIII/440/2014 
 
 
Ad. 9 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 
Radny Janoska Jerzy - Na Markowiźnie została ustawiona tablica ogłoszeń w złym miejscu. 
Nie  zostało  to  skonsultowane  z  sołtysem.  Trzeba  ją ustawić w  dobrym,  dostępnym  dla  
wszystkich miejscu. Jest problem z wjazdem od ulicy Poniatowskiego na ścieżkę pieszo-
rowerową, który został zniszczony przez kosiarkę z wysięgnikiem. 
Proszę o podanie do publicznej wiadomości do kiedy można zgłaszać poprawki do Planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
 
Odpowiedzi Burmistrza: 
Poproszę ZGK o ustawienie tablicy we wskazanym przez sołtysa miejscu na Markowiźnie. 
Za drożność przepustu przy wjeździe do nieruchomości odpowiada właściciel nieruchomości. 
Natomiast za stan techniczny poboczy odpowiada zarządca drogi – Powiatowy Zarząd Dróg, 
który je wykasza na zlecenie Zarządu Dróg Wojewódzkich.  
W październikowym wydaniu GO podamy harmonogram do nowego studium 
zagospodarowania przestrzennego, aby właściciele gruntów mogli wnosić wnioski do 
korekty. 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lviii_439_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lviii_440_2014.pdf
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Ad. 10 
Wnioski i oświadczenia.  
Nie zgłoszono 
 
 
Ad. 11 
Zamknięcie obrad. 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując 
wszystkim obecnym za udział. 

 
Protokół sporządziła:  
Michalina Piecha       Podpis Przewodniczącej Rady 
 
 

 
 

 


